

S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet rf.:s styrelsemöte (15/2024) måndagen den 15.4.2024 klockan 08.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

Närvarande

Alice Bärlund

Saga Kari

Nicolina Blomander

Lisa Rönnberg

Emma Ojala

Edvin Ekman

Ella Lepola

Sigrid Hult, *anlände kl. 9.15 under 297§, avlägsnade sig kl. 9.28 under 298§.*

Alexandra Laakso, *avlägsnade sig kl. 8.45 under 296§.*

Robert Lindlöf, *avlägsnade sig kl. 8.45 under 296§.*

286§ Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 8.17 av vice ordförande Bärlund.

287§ Stadgeenlighet och beslutförhet

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutfört.

288§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt

Alexandra Laakso och Sigrid Hult beviljades närvaro- och yttranderätt.

289§ Val av protokolljusterare

Till protokolljusterare valdes Emma Ojala och Lisa Rönnberg.

290§ Godkännande av föredragningslistan

Föredragningslistan godkändes med följande förändringar: punkt 298§ *Utskottstseser* läggs till och punkterna 296§ *Vi i StudOrg podcast* flyttas till punkt 294§ samt punkt 297§ *Spexkommittéens hälsning* flyttas till punkt 265§.

291§ Fiilisrunda

Alla fick beskriva sin feelis med nattmat.

292§ Anmälningssärenden

8.4 Studorgs delegationsmöte, 6 deltagare

8.4 Sångledarmöte med SF, 2 deltagare

9.4 Daytime rave med Cissi & IC, 30 deltagare

- 9.4 PU planeringsmöte, 11 deltagare
- 9.4 Tutorfotografering, 23 deltagare
- 10.4 Möte med halarmärkeskommittén, 6 deltagare
- 10.4 Möte med banderollkommittén, 9 deltagare
- 10.4 StudOrg idrottar futsal, 12 deltagare
- 12.4 Studiebesök till Utrikesministeriet med SF-Klubben, 25 deltagare
- 12.4 Studiebesök till Miltton med SF-klubben, 8 deltagare
- 12.4 StudOrg x SF sits, 100 deltagare
- 12.4 StudOrg x SF sitsens efterfest, 184 deltagare
- 13.4 Nylands nations årsfest, 1 deltagare
- 13.4 Statsvetts årsfest, 2 deltagare

293§ Ekonomi

Ekonomi är stabil, tältet är beställt och borde anlända till Nypolen under denna vecka.

294§ Vi i StudOrg podcast

Sigrid Hult berättade om Vi i StudOrg podden och om att få igång den igen. Tankar om ämnen till kommande avsnitt och personer som kunde gästa diskuterades.

295§ Spexkommitténs hälsning

Spexansvariga Lindlöf och Laakso berättade som spexets verksamhet för året 2024, tanken är att utveckla spexets verksamhet inom kommittén. Laakso och Lindlöf berättade även om hur årets produktion framskrider; Spex-bootcamp i maj, spexet börjar sin övningsperiod redan under sommaren. StudOrgs spex har traditionsenligt premiär dagen innan årsfesten. Datumen för föreställningarna på hösten är följande: Genrep: 16.10, premiär 17.10, 25.10, 1.11, 8.11, 9.11 sista föreställningen 15.11.

296§ Vappenveckan 2024

Styrelsen har gått igenom vappens program, vem behöver vara var och när? Bärlund påminner om att fylla på nakkilistan. Info om alla evenemang ska läggas ut under denna vecka. Sandell ska kontakta HUS om att få tillgång till Nypolen även om nya studenthuset är låst.

297§ Toppmöte 2024

Styrelsen har gått igenom planen för toppmötet, nio tutorer kommer att hjälpa till under sitsen. StudOrgs styrelse ska klä ut sig till domare.

298§ Utskottseser

Festutskottet

-

Programutskottet

100-klubben med Didacta om en vecka, just nu är det 40 anmälda sammanlagt.

Gulnäbbs utskottet

Ojala har kontaktat Codex gällande inbjudan till guliskaraoke, de ska försöka få det in i sin kalender.

Tutorfotograferingen hölls förra tisdagen, Ojala och Kari ska redigera bilderna imorgon.

Guliskomposten har DL 18.4, före det ska utskottstexterna granskas och styrelsen fotograferas.

På måndag hålls ett planeringsmöte med tutorerna där de går igenom höstens program och går igenom tutorernas förslag och tankar.

Halarsponsen/kommittéverksamheten har kommit igång fint, första halarsponsen införskaffad

På torsdag kommer 9 tutorer att hjälpa till under toppmötet.

Internationella Utskottet

Rönberg och Rökman ska försöka få in alla texter till utiskomposten och korrekturläsa dem.

Rönberg och Rökman ska planera program för utisarna i maj.

Årsfestkommittéen

Allt rullar på, Bärlund ska pricka in ett internt möte med Köhler och Lerche.

Studie- och arbetslivsutskottet

Full fokus på EU-valdebatt som kommer att äga rum den 6 maj klockan 18.00.

Kommunikationsutskottet

-

298§ Post

-

299§ Övriga ärenden

-

300§ Infobrev

Save the date: EU valdebatt

Rektorskaffe

301§ Nästa möte

Nästa möte hålls den 22 april klockan 8.15 i Studde, Blomander hämtar mötesmaten.

302§ Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 9.42 av viceordförande Bärlund.

Ordförande Emelie Sandell

Mötessekreterare Saga Kari

Protokolljusterare Emma Ojala

Protokolljusterare Lisa Rönnberg